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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/23-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-8 
Rijeka,  16. svibanj 2023. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
2. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
2. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 16. svibnja 2023. (utorak) s početkom u 14.00 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 1. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2024. godinu 
2. Rebalans financijskog plana za 2023. godinu 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 
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AD 1 
Vijećnici su razmotrili prijedloge građana zaprimljene po javnom pozivu na predlaganje malih 
komunalnih zahvata po mjesnim odborima za 2024. godinu, te iznijeli vlastite prijedloge. 
Nakon rasprave odlučeno je kako slijedi u zaključku.  
 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno usvojilo listu prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2024. godinu na području MO Brajda-Dolac kako slijedi:   
  
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Napomena 

1. 
Učinkovitije planiranje parkirnih mjesta u Ulici Ivana 
Filipovića prema prijedlogu stranke 

Prijedlog građana 

2. 
Postavljanje većih i uočljivijih tabli zabrane za pse u 
parku Pomerio 

Prijedlog građana 

3. 

Postavljanje rampe u Ulici Ivana Filipovića nasuprot 
kućnom broju 7 čime bi se dobilo parkiralište 
namijenjeno stanarima 

Prijedlog građana 

4. 
Uređenje nogostupa na zelenoj površini u Ulici 
Kalafati  

Prijedlog građana 

5. Hotikultuno uređenje zelene površine u Ulici Kalafati Prijedlog građana 

6. 
Postavljanje LED rasvjete na zelenoj površini u Ulici 
Kalafati  

Prijedlog građana 

7. 

Dodatno opremanje parka Eugena Čulimovića 
postavljanjem kućice s toboganom i ljuljačke za malu 
djecu  

Prijedlog građana 

8. 
Postavljanje dvije klupe s naslonom u Parku Eugena 
Čulimovića 

Prijedlog građana 

9. 
Postavljanje dva velika koša za smeće u Parku 
Eugena Čulimovića 

Prijedlog građana 

10. Sadnja stabala duž riječkog Korza Prijedlog građana 

11. Izgradnja parka na Jadranskom trgu Prijedlog građana 

12. 

Uređenje platoa u Ulici Ivana Filipovića kod kućnog 
broja 13 u svrhu onemogućavanja parkiranja 
automobila ispred kontejnera za smeće 

Prijedlog građana 
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13. 

Uređenje prometne signalizacije i tehničkih elemenata 
cesta na križanju Ulice Dolac i Ulice Erazma Barčića 8 
pješački prijelaz od crvene termoplastike, postavljanje 
LED markera) 

Prijedlog građana 

14. 
Uređenje Trga Riccarda Zanelle (prema opisu 
stranke) 

Prijedlog građana 

15. 
Postavljanje klupa na nogostupu u Ulici Ivana Kurelca 
uz 1. Riječku gimnaziju 

Prijedlog građana 

16. 
Postavljanje kanti za otpad na nogostupu u Ulici Ivana 
Kurelca uz 1. Riječku gimnaziju 

Prijedlog građana 

17. 
Hortikulturno uređenje dijela Ulice Frana Kurelca uz 1. 
riječku gimnaziju 

Prijedlog građana 

18. 
Postavljanje kućica za napuštene životinje u parku 
Pomerio 

Prijedlog VMO 

19. 

Postavljanje koševa za smeće na više lokacija u 
Krešimirovoj ulici : kod Kapucinske crkve, ispred Art 
kina, između langoš bara i DM-a, između marketa 
Studenac i ljekarne. 

Prijedlog VMO 

20. 
Izgradnja parkirališta u Ulici Ive Marinkovića sjeverno 
od kućnog broja 8 

Prijedlog građana 

21. 
Sanacija oštećenja kolnika u Ulici Ive Marinkovića kod 
kućnog broja 2 

Prijedlog VMO 

22. Sanacija brojnih oštećenja u ulici Pomerio Prijedlog VMO 

23. Postavljanje sata na Jadranskom trgu Prijedlog VMO 

24. 

Zamjena fiksnih stupića kod Kapucinske crkve 
pomičnim stupićima (u svrhu omogučavanja pristupa 
velikih kamiona koji u crkvu prevoze npr. jelku za 
blagdane ) 

Prijedlog VMO 

25. Postava tri klupe na autobusnom stajalištu Žabica Prijedlog VMO 

 

 

AD 2 
Prvim izmjenama i dopunama Proračuna Grada Rijeke za 2023. godinu, odnosno prvim 
rebalansom, usklađen je Proračun s novom Odlukom o ustrojstvu upravnih tijela Grada 
Rijeke koja je stupila na snagu 1. travnja 2023. godine. 
Ovim drugim rebalansom usklađeni su planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim 
izvršenjem, odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci  2023. 
godine po novom ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. 
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Prvim i drugim rebalansom MO Brajda-Dolac u 2023. godini ukupan zbir prihoda i rashoda u 
skladu je s usvojenim Financijskim planom za 2023. godinu, odnosno nije došlo ni do 
povećanja niti do smanjenja istoga.  
 
Predsjednica VMO, Laura Anamaria Orlić dala je na usvajanje Rebalans Financijskog plana 
ukoliko prisutni nemaju primjedbi. Primjedbi nije bilo. 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno donijelo Rebalans Financijskog plana za 2023. godinu.  
 
 
AD 3  
Predsjednica je iznijela prijedloge Rijeka plusa: 

 da se ostatak sredstava u iznosu od 33.000,00 kn s PDV-om utroši za radove na 
sanaciji kolnika u Ulici Beli kamik kako bi se sanirala kompletna površina. 

 planom redovnog održavanja i prioriteta Mjesnih odbora za 2023. godinu, za MO 
Brajda-Dolac predviđena je Izrada elaborata postave prometnog znaka s 
treptačima. Kako bi se predmetni radovi mogli izvesti potrebno je napraviti i Elaborat 
privremene regulacije prometa za vrijeme izvođenja radova. Moguće je da će cijena 
biti veća od planirane u 2023. , stoga predlažu da spojimo preostala sredstva u 
2022. godini u iznosu od 1.625,85 € sa PDV-om sa sredstvima koje smo predvidjeli 
za 2023. godinu. 

Zaključak:  
Vijećnici su prijedloge jednoglasno podržali. 
 
AD 4 
Pod točkom Razno vijećnici su razgovarali o programima rada te iznosili nove ideje i 
prijedloge. 
 
 
 
Sjednica je završila u 17:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


